
 

                                                                                       

 

 
 
Hopp- og kombinertkomiteen@ 
          
Sakshand.: YT/GF  Dato: 10.11.2015  Arkivk.: hkk/møter/protokoll/15-17 
 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotel 
Tidspunkt:  Måndag 09. november 2015, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste  
 
REFERATSAKER 
SAK 11 15-17  Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
RAPPORTERING 
SAK 12 15-17  Rekneskapsrapport pr. 30.09.2015 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 13 15-17  Godkjenning av protokoll nr. 01 15-17 frå HKK 
SAK 14 15-17  Terminliste 2015-2016 
SAK 15 15-17  Rapport frå laga/ status aktivitet, rekruttering 
SAK 16 15-17  Handlingsplan 2015-2016 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 17 15-17  Status i samarbeidet med SFE 
  
EVENTUELT 
SAK 18 15-17  Dommarutval 
 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 02/ HAUSTMØTET 2015  
I HOPP- OG KOMB. KOMITEEN, 2015-2017 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Gunnar Fannemel, Jon Ove Lomheim, Lars Kveen, Jan Inge Årdal, 

Jon Kåre Blakset (IL Veten) og Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL: Lars Brekke (dommarutvalet/ HKK) 
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

 
    
REFERATSAKER 
SAK 11 15-17  Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Hopp- og kombinertkomiteen godkjenner innkalling og sakliste. 
 
RAPPORTERING 
SAK 12 15-17    Rekneskapsrapport pr. 30.09.2015 
   Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 30.09.2015 er vedlagt. 
    Adm. la fram rapporten. 
 

VEDTAK 
 Teke til orientering. 

 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 13 15-17  Godkjenning av protokoll nr. 01 15-17 frå HKK 

  Bakgrunn 
   Protokoll nr. 01 15-17 frå HKK er sendt ut tidlegare. 
   Protokollen er lagt ved som eige vedlegg. 
 
  VEDTAK 
  Hopp- og kombinertkomiteen godkjenner protokoll nr. 01 15-17. 

 
SAK 14 15-17  Terminliste 2015-2016 

Bakgrunn 
  Framlegg til terminliste vart lagt fram og drøfta i møte. 
 
 VEDTAK 
 Hopp- og kombinertkomiteen vedtek terminlista 2015-2016 med endringar 
  drøfta i møtet (jf. vedlegg). 

 
SAK 15 15-17  Rapport frå laga/ status aktivitet, rekruttering 
   Bakgrunn 
    Nordfjord: 
   Ein ser tendensar til ei positiv utvikling når det gjeld rekruttering til  
    hoppsporten i indre Nordfjord.  



 

                                                                                       

 

 
 
    Ein har likevel fortsatt store utfordringar å sikre nyrekruttering av utøvarar. 
    Framover er det viktig å sikre god aktivitet i dei mindre bakkane. 
 

Sogn: 
   I Vik har ein utfordringar med prepareringsutstyr til hoppbakkane. 
   På Kaupanger er anlegget (Hjortebakkane) til forfall, men ein vurderar noko 
   rehabilitering. 
   På Hafslo er det vanskeleg med rekruttering, og ein ser det som utfordrande 
   å arbeide med rekrutteringa før det nye anlegget v/ Sogn og Skisenter er på 
   plass. Ein har for øvrig planlagt å starte arbeidet med nytt hoppanlegg i 2017. 

 
Sunnfjord: 

   I Sunnfjord er det om lag ingen aktivitet, med unntak av Johannes Årdal. 
   Framover blir det (på kort sikt) viktig å arbeide saman med Jølster Skisenter   
   v/ Even Hole for å sikre drift av hoppbakkane i nemnde skisenter. 

  
   VEDTAK 
    Teke til orientering. 
 
SAK 16 15-17  Handlingsplan 2015-2016 
   Bakgrunn 
   Komiteen skal i høve til vedtak i sak 05 15-17 utvikle ny Handlingsplan 
    2015-2016.  
 

I planarbeidet skal følgjande områder vektleggast: 
- samarbeid nord/ sør 
- bruk av Bjørkelibakkane 
- K8 bakkar 

 
   Handlingsplan 2014-2015 er vedlagt. 
 

VEDTAK 
 Hopp- og kombinertkomiteen vedtek handlingsplan utarbeida i møtet. 
  Handlingsplan 2015-2016 er vedlagt. 

 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 17 15-17  Status i samarbeidet med SFE 
  Bakgrunn 

Jf. evalueringsmøte m/ SFE 07. september får komiteen gode 
tilbakemeldingar på oppfølginga av sponsoratet.  
 
Ein har også fått positive signal m.o.t. evt. vidareføring av samarbeidet 
utover dagens avtaleperiode (dagens avtale går ut våren 2016). 

 
  VEDTAK 
  Teke til orientering. 
 
   



 

                                                                                       

 

 
EVENTUELT 
SAK 18 15-17  Dommarutval 
   Bakgrunn 
   Lars Brekke (leiar av dommarutvalet) har følgjande Framlegg til  
    dommarutval for Sogn og Fjordane Skikrins. 
 
    - Knut Leirgulen, Stryn T&IL 
     - Per Birger Lomheim, Hafslo IL 
     - Lars Brekke, Vik IL 
     - Jan Inge Årdal, Jølster IL 
 
   VEDTAK 
   Hopp- og kombinertkomiteen gjer vedtak om følgjande dommarutval  
    for Sogn og Fjordane Skikrins 
 

- Knut Leirgulen, Stryn T&IL 
- Per Birger Lomheim, Hafslo IL 
- Lars Brekke (leiar i dommarutvalet/ medlem i HKK/ Vik IL) 
- Jan Inge Årdal (utdanningskontakt/ medlem i HKK, Jølster IL) 

 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Gunnar Fannemel (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar LK        Adm. sjef 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 13 15-17 Godkjenning av protokoll nr. 01 15-17 frå HKK 
 
Hopp- og kombinertkomiteen@ 
          
Sakshand.: YT/GF  Dato: 04.10.2015  Arkivk.: hkk/møter/protokoll/15-17 
 
 
 
 
 
Stad:   Nordfjord Fritidssenter, Bjørkelibakkane 
Tidspunkt:  Søndag 04. oktober 2015, kl. 11.00 – 13.00 
 
Sakliste  
 
REFERATSAKER 
SAK 01 15-17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 02 15-17 Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret 
 
RAPPORTERING 
SAK 03 15-17 Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 04 15-17 Konstituering av hopp- og kombinertkomiteen 2015-2017 
SAK 05 15-17 Handlingsplan 2015-2016 
SAK 06 15-17 Terminliste 2015-2016 
SAK 07 15-17 Trenarsituasjonen 
SAK 08 15-17 Bruk av SFEbakken 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 09 15-17  Status i samarbeidet med SFE 
  
EVENTUELT 
SAK 10 15-17 Orientering om arbeidet til IL Veten 
 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 01 I HOPP- OG KOMB. KOMITEEN, 2015-2017 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Gunnar Fannemel, Lars Kveen, Jon Ove Lomheim, Jan Inge Årdal og Yngve 

Thorsen (s) 
 
FORFALL: Lars Brekke 
 
MERKNADER: Leiar i IL Veten (Oddvin Myklebust) deltok i møte i samband med  

Sak 10 15-17. 
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

 
    
REFERATSAKER 
SAK 01 15-17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Hopp- og kombinertkomiteen godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 02 15-17 Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 03 15-17 Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 
   Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 er vedlagt. 
   Adm. sjef la fram rekneskapsrapporten. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 04 15-17 Konstituering av hopp- og kombinertkomiteen 2015-2017 

Bakgrunn 
I høve til vedtak i samband med Skikrinstinget 2015, samt Sogn og Fjordane 
Skikrins si lov skal komiteen gjere følgjande val: 
 

 nestleiar til hopp- og kombinertkomiteen 

 medlem til anleggskomiteen 

 medlem til utd./ utv. komiteen 

 medlem til økonomi- og sponsorutvalet 
 

 
 
 



 

                                                                                       

 

 
 
VEDTAK 
Komiteen gjer følgjande vedtak i saka: 
 

 Nestleiar - hopp- og kombinertkomiteen; Jon Ove Lomheim 

 Medlem – anleggskomiteen; Lars Kveen 

 Medlem - utd./ utv. Komiteen; Lars Brekke 

 Medlem - økonomi- og sponsorutvalet; Lars Kveen 
 
SAK 05 15-17 Handlingsplan 2015-2016 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins arbeider med utgangspunkt i Strategiplanen 
   2013-2017. Planen vart vedteken i samband med Skikrinstinget på Skei i 

2013, og planen er den organiserte skiidretten i Sogn og Fjordane sitt 
skipolitiske dokument. 
 
Planen er seinare revidert i samband med Skikrinstinget i 2015. 

 
Dette dokumentet dannar grunnlaget for Skikrinsstyret og greinkomitèane 
sine årlege handlingsplanar. 
 
Summen av dei årlege handlingsplanane i heile strategiperioden skal gje oss 
størst mogleg grad av måloppnåelse. Dette skal hjelpe oss å til å skape ein 
endå betre aktivitet i klubb og krins. 
 
Sogn og Fjordane Skikrins sin Strategiplan 2013-2017 finn ein vedlagt, i lag 
med komiteen sin handlingsplan for perioden 2014-2015. 
 
I det vidare planarbeidet er det naturleg at ein først gjer opp status for 2014-
2015, for så å setje i verk arbeidet med handlingsplan 2015-2016. 
 
VEDTAK 
Hopp- og kombinertkomiteen tek drøftingane kring status for handlingsplan 
2014-2015 til orientering, og gjer vidare vedtak om å legge eksisterande 
handlingsplan til grunn for planarbeidet i 2015-2016. 
 
Leiar og adm. sjef følgjer opp vedtaket. 

 
SAK 06 15-17 Terminliste 2015-2016 

Bakgrunn 
Som eit utgangspunkt for arbeidet med terminlista 2015-2016 finn ein  
terminlista for 2014-2015 vedlagt. 

 
   VEDTAK 
   Leiar og nestleiar utarbeidar terminliste for 2015-2016.  
    Framlegget skal vere klart innan 20. oktober 2015, og vidare leggast fram for  
    Haustmøtet 27. oktober 2015. 
 



 

                                                                                       

 

 
SAK 07 15-17 Trenarsituasjonen 
   Bakgrunn 
    Komiteen drøfta trenarsituasjonen innan hoppsporten i fylket. 
 
   Ein har m.a. nytta Lorentz Fannemel som trenar i indre Nordfjord, og ved 
 
    einskilde høve har ein også henta inn trenarkapasitetar frå NSF og NTG 
    Lillehammer. 
 
    I drøftingane kring trenarsituasjonen vart det fremma forslag om at  
    hoppmiljøet i fylket bør knytast nærare til alpinmiljøet, og alpinkomiteen 
   sine barmarkssamlingar (Fjord1 samlingar). 
 
   VEDTAK 
   Komiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak at trenings- 
    aktiviteten i hopp skal knytast til alpinkomiteen sine Fjord1 samlingar 
   (barmark). Vedtaket vert gjort med atterhald om at alpinkomiteen 
    godkjenner framlegget til samarbeid. 
 
   Leiar og adm. sjef følgjer opp vedtaket. 
 
SAK 08 15-17 Bruk av SFEbakken 
   Bakgrunn 
   Komiteen orienterte om bruken av SFEbakken. 
    
   VEDTAK 
   Komiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å intensivere 
    marknadsføringa vedr. bruken av bakken. 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 09 15-17  Status i samarbeidet med SFE 

Bakgrunn 
Leiar og adm. sjef orienterte om status i samarbeidet med SFE. 
 
Jf. evalueringsmøte m/ SFE 07. september får komiteen gode 
tilbakemeldingar på oppfølginga av sponsoratet. 
 
Ein har også fått positive signal m.o.t. evt. vidareføring av samarbeidet 
utover dagens avtaleperiode (dagens avtale går ut våren 2016). 
 

   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
  
EVENTUELT 
SAK 10 15-17 Orientering om arbeidet til IL Veten 
   Bakgrunn 
   Skikrinsen har tidlegare sendt inn ei «bekymringsmelding» til IL Veten vedr. 
    bruk av plastanlegget i Bjørkelibakkane (d.s. 17.09.2015). 
 
   «Bekyrmingsmeldinga» omhandlar at plastbakkane den seinare tida har vore 
 



 

                                                                                       

 

 
    brukt til aking, og i samband med denne aktiviteten er det registrert stor grad  
    av slitasje på plastdekket i unnarennet.  
 

I fleire andre plastanlegg (t.d. Knyken) er aking i anlegget forbode m.a. av  
sikkerheitsmessige omsyn. Skikrinsen har difor bedt IL Veten vurdere denne 
aktiviteten nærare, og evt. vurdere forbod mot aking, samt at ein tek kontakt 
med leverandør for retningslinjer vedr. bruk av plastanlegget. 
 
I samband med møtet orienterte leiar i IL Veten om at ein har vore i dialog 

   med leverandør av plastdekket, men at det førebels ikkje er aktuelt med 
   forbod mot aking i bakkane, m.a. fordi ein ser på akeaktiviteten som ein  
   rekrutteringsaktivitet til hoppsporten. For øvrig påpeika leiar i IL Veten at  
   det kan vere aktuelt å utarbeide retningslinjer for denne type aktivitet i  
   anlegget. 

 
Elles er komiteen på si side av den oppfatning at spesielt K40 bør  

   skjermast for akeaktivitet, og at ein er bekymra for at det kan oppstå uhell/  
   ulykker med hoppaktiviteten dersom delar av plastdekket vert øydelagt som  
   følgje av akinga. 
 
   Komiteen er vidare oppteken av at IL Veten/ Nordfjord Fritidssenter 
   (bakkeeigar) ikkje må setje seg i ein situasjon som er gjer at ein ikkje 
   tilfredstiller leverandøren av dekket sine vilkår for garanti, ved at dekket vert  
   øydelagt, som følgje av at anlegget blir brukt til anna type aktivitet enn  
      hopping (primær aktivitet). 
 
   Når det gjeld aktiviteten i anlegget vinterstid vart det vidare presisert, frå  
   komiteen, at anlegget sitt kommunale- og fylkeskommunale driftstilskot (tot.  
   kr. 100 000,- pr. år) er til hoppanlegget og ikkje til dei andre anleggsdelane 
   i Nordfjord Fritidssenter. 
  

   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Gunnar Fannemel (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar LK        Adm. sjef 
 


